
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 5/2025 w dniu 24 marca 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 18,15 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     nieobecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Natalia Pałczyńska 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Olga Bijan – podinspektor w Biurze Powiatowego Rzecznika Konsumenta 
2. Karolina Krenz – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Starostwa  
3. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa 
4. Dagmara Kłosowicz – Powiatowy Inspektor Sanitarny w Wągrowcu 
5. Edyta Owczarzak – Dyrektor Powiat. Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu 
6. Beata Korpowska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu 
7. Przemysław Kurant – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wągrowcu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Informacja z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumenta w 2024 roku  
1.2. Opiniowanie materiałów na XI Sesję Rady Powiatu  
 
Porządek posiedzenia Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie – przyjęty 
został jednogłośnie ( 8 głosów – za). 
 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – zaakceptowany 
jednogłośnie ( 8 głosów - za ). 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

   
 brak 

 

3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad. 1.1. Pani Olga Bijan omówiła przygotowaną w formie prezentacji,  informację z 
działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w 2024 roku wraz z wnioskami 
końcowymi i planem na 2025r. (zał. Nr 1). 
Ad. 1. 2. Omówienie materiałów sesyjnych rozpoczęła Pani Karolina Krenz, która 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych oraz trybu 
przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Pytań nie było. 
Pani Ewa Szczepaniak omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2025r. oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2025 – 20240. Zmiany te polegają na przeniesieniu niewykorzystanych środków 
inwestycyjnych z 2024 roku na inwestycje w 2025r. celem zabezpieczenia kontynuacji 
zaplanowanych inwestycji w  (zał. Nr 1). Zmiany te spowodowały propozycję zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2040 (zał. Nr 2).Komisja nie miała 
pytań. Przewodniczący Komisji podziękował Paniom, które opuściły posiedzenie. 
Pani Dagmara Kłosowicz omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji 
Państwowego Inspektora Sanitarnego w Wągrowcu o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej powiatu Wągrowieckiego za rok 2024 (zał. Nr 
4 str. 57). Po bardzo obszernej i szczegółowej prezentacji, radna Anna Twardowska 
zapytała o to: 
1)czy znana jest ilość osób uzależnionych od narkotyków w powiecie? -  odpowiedz, 
że Starostwo nie prowadzi takiej ewidencji i nie posiada takich danych. Prowadzi  
jedynie profilaktykę ( głównie w szkołach) o szkodliwości dla zdrowia  i innych groźnych 
skutkach używania narkotyków. 
2) ile osób uchyla się od obowiązkowych szczepień dzieci? – odpowiedz, ok. 130 osób, 
z których ok. 30 osób po interwencji decyduje się na szczepienia.  Pozostałe sprawy 
są zgłaszane do wojewódzkich struktur, które prowadzą dalsze postępowanie do kar 
pieniężnych włącznie. Z pewnością część dzieci pozostaje nie zaszczepionych. 
Przewodniczący podziękował Pani  Kłosowicz , która opuściła posiedzenie komisji. 
Pani Edyta Owczarzak omówiła projekt uchwały w sprawie określenia zadań i 
wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 



przeznaczonych na te zadania w 2025r. ( zał. Nr 5). Zaznaczyła, że od ogólnej kwoty 
środków PFRON dla powiatu po ich wykorzystaniu w całości,  2, 5% wróci w formie 
podatku do powiatu tj. ok 100 tys. zł. Ponadto wyjaśniła, że potrzeby finansowe na 
realizację zadań realizowanych ze środków PFRON ciągle wzrastają a dane 
przedstawione w informacji uzupełniającej do propozycji podziału środków PFRON 
przez PCPR sporządzone na dzień 04.03.br. już uległy zmianie z uwagi na ciągle nowe 
wnioski, których nabór  nie jest ograniczony czasowo. Pytań nie zadawano.  
Pani Beata Korpowska przedstawiła informacje o statutowej działalności PUP w 2024 
roku ( zał. Nr 6 str. 29). Informacja obszerna, w czytelnej szacie graficznej zadowoliła 
słuchaczy i  członkowie komisja nie zadawali pytań. Ostatnim prelegentem był Pan 
Przemysław Kurant – omówił Informację o działalności Powiatowego Lekarza 
Weterynarii w Wągrowcu w 2024 roku (zał. Nr 7 str.51). Do informacji za 2024 rok nie 
było pytań. Bardziej interesowała radnych informacja o bieżącej sytuacji związanej z 
chorobami zwierząt i ptaków ( afrykański pomór świń, choroba niebieskiego języka czy 
ptasia grypa). Lek .wet. wyjaśnił, że ptasia grypa występuje w powiecie chodzieskim, 
w gm. Margonin i kwarantanną objęte są sąsiednie miejscowości w gm. Gołańcz i 
częściowo w gm. Wągrowiec, natomiast ogniska ASF stwierdzono w gminie Skoki. 
Sytuacja jest monitorowana przez Inspekcje Weterynaryjną i ma tendencje rozwojową. 
Przewodniczący Komisji podziękował ostatnim prelegentom, którzy opuścili 
posiedzenie. 
Następnie poddał pod głosowanie omawiane projekty uchwał i przedstawiane 
informacje na XI Sesję Rady Powiatu, które zostały przyjęte jednogłośnie ( 8 
głosów – za). 
 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1   Zapytania   - brak 
4.2   Opinie         - brak  
4.3   Stanowiska - brak 
4.4  Wnioski       - brak 
 
Przewodniczący Komisji zaprosił wszystkich na zaplanowane posiedzenia w m-cu 
kwietniu na dzień 14 i 28.04.2025r. 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


